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روایت داغ

تندر ایرانی در چین 
و آمریکا

تهیه کننده انیمیشن تندر 
از فروش ۴0 قســمت از این 
مجموعه به کشــور چین و 
نیز مذاکره برای عرضه آن در 
جنوب آسیا و آمریکا خبر داد. 
به  گفته محمدامین همدانی، 
مدیر خانه پویانمایی انقلاب 
سریال تندر در 100 قسمت 
20دقیقه ای ساخته می شود 
که تاکنون ۴0 قسمت از آن 
به تلویزیون تحویل داده شده 

است.

شانس های 
اسکار

انجمــن تهیه کننــدگان 
درحالی فهرســت نامزدهای 
ســی امین دوره جوایز خود 
را اعــلام کرد کــه در بخش 
بهترین فیلم نــام رُما در کنار 
پلنگ سیاه به چشم می خورد. 
فیلم هــای  دوره  ایــن  در 
پلنــگ  بلک ک کلنزمــن، 
راپسودی،  بوهمین  ســیاه، 
آسیایی های خرپول، سوگلی، 
کتاب سبز، یک مکان ساکت، 
رُما، ستاره ای متولد می شود 
و معاون نامزد جایزه بهترین 
فیلم بلند سینمایی انجمن 

تهیه کنندگان شدند.

بازگشت نکونام 
به نساجی

جواد نکونــام بعد از این که 
نتوانست سرمربیگری پیکان 
را برعهده بگیرد، با مسئولان 
باشگاه نســاجی جلسه ای را 
برگزار کرد و بار دیگر به عنوان 
ســرمربی تیم قائمشــهری 

منصوب شد.

داور ژاپنی برای 
ایران- یمن

ریاجی ســاتو، داور ژاپنی 
دیدار ایــران و یمن در هفته 
اول جام ملت هــای آســیا را 
برعهده خواهد داشــت. این 
مسابقه دوشــنبه از ساعت 

19:30 برگزار می شود.

 

شایعه شده تراکتورسازی که جمعه شب کوین کنستانت  هافبک دفاعی پیشین آث میلان ایتالیا را به خدمت 
گرفت، پیش از جذب این بازیکن ظاهرا جذب سردار آزمون را نهایی کرده است. تراکتورسازی درحالی برای 
جذب مهاجم اول تیم ملی ایران گام برداشته که از ابتدای فصل با جذب اشکان دژاگه، مسعود شجاعی، احسان 
حاج صفی و چند بازیکن دیگر گام محکمی برای نقل و انتقالات برداشته است. آزمون که درحال حاضر عضو 
تیم روبین کازان روسیه است، همواره رابطه نزدیکی با زنوزی مالک تراکتور داشته است. چندماه قبل که زنوزی 

برای افتتاح خط هوایی هواپیمایی آتا به کازان به این شهر سفر کرده بود، با مهاجم تیم ملی نیز دیدار کرد.

شایعهدرتبریز
سرداردرراه

تراکتور

عکس نوشت

سیروان خسروی تصویری قدیمی از خود، زانیار خســروی و بهنام صفوی در 
اینستاگرام منتشر کرد و در توضیح آن نوشت: »کاش زندگی آن قدر پیچیده نشده 
بود و ما آدما آن قدر از هم دور نمی شدیم. خیلی وقتا از خودم خجالت می کشم که 
چرا برای آدمایی که بهم نزدیک بودن و هنوزم نزدیک هستند، بیشتر وقت نمیذارم. 
  همیشه به بهنام می گفتیم آن قدر همه چیو راحت میگیری که بهترین اتفاق ها برات 

میفته و کلا خوش شانسی. ولی...   امیدوارم بازم مثل همون بهنامِ قدیم ببینمت.«

علی صالحی با انتشــار عکس زیر در 
صفحه اینستاگرامش که شباهت زیادی 
به محمدرضا شــریفی نیا دارد، نوشت:   
»چندی قبل برای انجــام یک کاری 
تست گریم شدم توسط دوست، طراح 
گریم کاربلد و عزیزم، احسان روناسی 
و همسر گرامی اش شیوا پاک نیت که 
به سرانجام نرسید و متاسفانه نشد که 
همکاری کنیم. تســت بامزه و بانمکی 
شد گفتم بزارم تو پیجم شما هم ببینید، 

البته این تست اولیه بود فقط برای دیدن کارگردان، قسمت نشد تست نهایی 
انجام بشه.«

کاروان تیم  ملی فوتبال لبنان در حالی برای حضور در جام ملت های آســیا به 
امارات رسید که تعداد زیادی از هواداران این تیم به فرودگاه رفتند و اعضای آن را 

مورد استقبال قرار دادند.

مراسم افتتاحیه جام ملت های آسیا روز گذشته برگزار شد و یکی از نکات قابل 
توجه مراسم، رقص پرچم  24 کشور حاضر در مسابقات بود.

تیتربازی
 حکایت سرمایه گذارانی که با کیفی پرُ از پول 

درِ خانه بازیگر می روند

سیمینازچهشکایتمیکند؟

شهروند| فاطمه معتمدآریا به عنوان کسی 
که همیشه دغدغه ســینما را داشته، نسبت به 
پول های کلان بی شناسنامه در سینما حرف های 
تندی را مطرح کرده اســت. او معتقد است که 
کسی حق ندارد این ســینما را تسلیم آلودگی 
پول های کلان بی شناسنامه کند. این بازیگر در 
گفت وگویی با ایسنا از چندسالی گفته است که 
به دلیل ممنوع الکاری از سینما دور بود و دوباره به 
آن بازگشت: »وقتی به سینما برگشتم، احساس 
کردم در چندســالی که نبودم، یک چیزهایی 
تغییر کرده که حداقل با من همخوانی ندارد. فکر 
می کردم مشــکل از من است ولی پس از حضور 
درچند فیلم با پدیده جدیدی به اســم »اتُوریته 
بازیگر« مواجه  شــدم. می دیــدم همه چیز به 
دست بازیگر افتاده، طوری که بازیگر می توانست 
ساعت ها عوامل را نگه دارد و سر صحنه نیاید یا 
تصمیم بگیرد دنبال کارهای شخصی خود برود 
و گروه فیلمبرداری ساعت ها منتظرش بماند.« 
البته از نظر او در این چرخه معیوب اشــکالی به 
بازیگر وارد نیست: »اشکال از تفکر است؛ تفکری 
که بازیگر را انتخاب می کند؛ تفکری که فیلم را 
تهیه می کند؛ تفکری که فیلم را می سازد و تفکری 
که مجوز می دهد و از این نوع ســینما حمایت 
می کند و تفکری که این نوع ســینما را عرضه و 
پخش می کند، اینها معیوب هستند.« معتمدآریا 
در مواجهه با ماجرای تأمین سرمایه ساخت فیلم 
می گوید: »فکر نمی کنم تأمین ســرمایه عامل 
اصلی بوده باشــد، به نظرم اشِــکال متوجه نوع 
سرمایه و نگاه آدم هایی است که وارد این سینما 
شده اند، آدم هایی که بیشترشان متعلق به این 
حرفه نیستند و دغدغه  کار فرهنگی ندارند بلکه 
آمده اند تا همه چیز را در اندازه خود پایین بکشند. 
سرمایه گذاری که با کیفی پرُ از پول نقد درِ خانه 
بازیگری می رود تا از او بخواهد در فیلمش بازی 
کند و آن طــور که او دوســت دارد، بازی کند یا 
پخش کننده  و سینماداری که پیشاپیش لیست 
اسامی بازیگران و عوامل دیگر را برای کارگردان 
حتما  تا  می فرســتند 
در فیلــم باشــند یا 
کارگردان را مجبور 
می کنند تــا  برای 
فیلمش  نمایــش 
اســم فیلم را تغییر 
دهد و اســمی را 
بگذارد که حتما 
یک  مُعــرف 
نــوع لودگی 
بی مایگی  و 

باشد.«
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درخواســت ســیدمحمود 
تهیه کننــده  رضــوی، 
فیلم هایــی  ســینما- کــه 
چــون درباره  الــی، لاتاری و 
ماجرای نیمروز را در کارنامه 
دارد- از مســئولان مبنی بر 
حذف محافظــان 90 درصد 
مسئولان، در فضای مجازی 
واکنش های زیادی به وجود 
آورد کــه البته بیشــتر این 
واکنش ها به ســیاق همیشه 

طنزآمیز بود. 
ســیدمحمود رضوی که از مســئولان خواســته بود حالا که خطری آنان را تهدید نمی کند، 
محافظانشان را مرخص کنند؛ توییت های بامزه ای را موجب شد؛ ازجمله توییت کاربری که با اشاره 
تلویحی به ماجرای نماینده سراوان نوشته بود: »ماجرای اداره گمرک ثابت کرد که موضوع برعکس 

شده؛ مردم این بار باید محافظ شخصی استخدام کنند!«

یادداشت پرشکایت همســر مدیر سابق شبکه کیش، پس از حواشــی پخش فیلم جکی چان 
خطاب به همســرش مبنی بر این که »سپر بلا شدی« نیز از مطالب پربازدید رسانه های اجتماعی 

در روز گذشته بود. 
این بانو   نوشته: »این روزها چه با صلابت میزبان بدترین و بی انصافانه ترین قضاوت ها و تهمت ها 
و دشمنی ها قرار گرفتی، چه ناجوانمردانه برایت فضاسازی برنامه ریزی شده کردند که بی کفایت 
جلوه ات دهند و این همه درحالی بود که به گواهی همه دستگاه های ذیصلاح مرتبط محبوب ترین 

مدیر منطقه ای محل ماموریتت شناخته شده بودی.
اما چند سوال اساسی؛ چرا کسی پی جوی فیلمبردار آماده به ضبط فیلم نیست، چرا در کل دنیا 
فقط یک فیلم از یک زاویه مشخص پخش شده، چرا هیچ تماس اعتراضی از سوی #کیشوندان به 
صداوسیما اتفاق نیفتاده، چرا اگر فیلم بازپخش است، لوگو ندارد، چرا تدوینگر قسمت سانسوری 
را جدا نکرده، چــرا بازبین پخش مهر تأیید پخــش داده، چرا علیرغم تأکیــد مدیر کل مبنی بر 
عدم دانلود فیلم و اســتفاده از آرشیو مورد تأیید سازمان فیلم دانلود شــده، چرا علیرغم برخورد 
با متخلفین و معرفی آنها به مراجع ذیصلاح با توجه به عدم حضور قانونی مدیر کل و سرپرســتی 
معاونت اداری و مالی شــدیدترین موضع و برخورد را باید علیرضا نجابت ببیند و خیلی چراهای 
دیگر که حاکی از برنامه ای از پیش تعیین شــده است که ان شــاءالله امیدواریم مراجع ذیصلاح 

مجدانه پیگیر آن باشند.«

انتخاب فرهاد مجیدی به عنوان عضو جدید کادر فنی اســتقلال با حاشیه های بسیار زیادی در 
شبکه های اجتماعی همراه شده است. از یک طرف، لایک کردن پستی اینستاگرامی علیه مهدی 
رحمتی توســط فرهاد مجیدی خبرساز شــد و همان طور که پیش بینی می شد بیشتر هواداران 
استقلال هم از این اتفاق خوشحال هستند. البته خیلی ها هم نگرانند که حضور فرهاد روی نیمکت 
به حاشیه ای بزرگ برای آبی پوشان و شــفر تبدیل شود. به هرحال، از مدت ها قبل شایعه شده بود 
که مجیدی در آینده ای نه چندان دور هدایت اســتقلال را برعهده خواهد گرفت و حالا حضورش 
به عنوان دستیار شفر با واکنش های مختلفی همراه بوده است. به طور مثال یکی از کاربران فعال در 
توییتر در این باره نوشته است: »سرمربی بعدی استقلال به کادر فنی این تیم اضافه شد!« خیلی ها 
معتقدند شفر بزرگترین اشتباه ممکن را انجام داد و بیشتر استقلالی ها بازگشت فرهاد به این تیم را 
به فال نیک گرفته اند. اما همه چیز با گذر زمان مشخص خواهد شد. باید دید در آینده کدام دیدگاه 

به حقیقت می پیوندد.

#  فرهاد_مجیدی

#  محمود_رضوی#محافظین
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اشیای بزرگ یا سنگین و همچنین 
ظروف شیشه ای ، ظروف چینی و 
ظروف  و  شکستنی  اشیای  سایر 
حاوی مواد خوراکی و شیمیایی  را 
در قفسه های پایین کابینت و کمد 

قرار دهید.
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شهروند| روایــت علی رفیعی از 
یکی از مهمترین نمایشــنامه های 
لــورکا،  گارســیا  فدریکــو 
اســپانیایی در  نمایشــنامه نویس 
تالار وحدت به قــدری مورد توجه 
قــرار گرفته که حالا یــک روزنامه 
اســپانیایی هــم بــه آن پرداخته 
اســت. آذر و دی ماه امسال »خانه 
برنــاردا آلبا« بــه کارگردانی دکتر 
علی رفیعی و تهیه کنندگی ســتاره 
اســکندری روی صحنه رفته است. 

روزنامه ال موندو در گزارشی به استقبال ایرانیان از این نمایش 
پرداخته اســت: »ایرانی ها آثار »فدریکو گارسیا لورکا« شاعر و 
نویسنده اسپانیایی را دوست دارند و به همین دلیل از نمایشنامه 
»خانه برناردا آلبا« نیز اســتقبال کردند.« در این گزارش که به 
قلم »لوییس میکل اورتادو« نوشته شده، آمده است: »ایرانی ها 
این روزها بــا حضور در تالار وحدت که بزرگترین ســالن تئاتر 
تهران اســت، از نمایش خانه برناردا آلبا بــا کارگردانی  »علی  
رفیعی« یکی از معروف ترین نمایشنامه نویسان ایرانی استقبال 

می کنند.

 خانــه برنــاردا آلبــا ســومین 
نمایــش لورکایی رفیعــی پس از 
»عروســی  خون« و »یرما« است. 
این اثر توســط »احمد شاملو« از 
معروف ترین شاعران معاصر ایران 
ترجمه شده است.« در این گزارش 
به نقل از علی رفیعی نوشــته شده 
اســت: »شــاملو یک در زیبا بود تا 
لورکا از آن به جامعــه ایرانی وارد 
شــود. شــعر هر دوی آنها جایی  
در زندگــی  روزانــه ایرانی ها دارد. 
نثر خارق العاده اثر لورکا، تجلیلی از روح شــاعرانه ایرانی است. 
لورکا از محبوب ترین شــعرای خارجی  شناخته شــده در ایران 
است. میان ایران و اسپانیا اشتراکات فرهنگی، توجه به خانواده 
و احترام به ســنت خانوادگــی وجود دارد.« بازیگــران این اثر 
نمایشی رویا تیموریان، مریم سعادت، مائده طهماسبی، نسرین 
درخشان زاده، پریسا صبوری نژاد، ریحانه سلامت، یلدا عباسی، 
سارا رسول زاده، مصطفی ساسانی، مرضیه بدرقه، ساناز روشنی، 
فرزانه زینتی، ســاناز نجفی، ستاره بذرافشــان و زهره رمضانی 

هستند.

شهروند| مهاجــم نیجریه ای که 
ابتدای فصل قبل با آمار خوبی از پیکان 
به پرسپولیس پیوست، حالا با بازشدن 
پنجره های نقل وانتقالاتی سرخپوشان 
در لیست مازاد قرار گرفته و مشتریان 
زیادی هم طی یکی، 2روز پیدا کرده 
اســت. گادوین منشا در پرسپولیس 
آمــار گلزنی خوبی از خــود به جای 
نگذاشــت، اگرچه به اعتقاد برخی از 
کارشناســان عملکرد بدی نداشت 
و به ویژه در لیگ قهرمانــان یکی از 

عوامل موثر صعود این تیم به فینال بود. بعد از این که برانکو رسما عذر 
این مهاجم نیجریه ای را خواسته، شایعات زیادی پیرامون حضور او 
در تیم های مطرح لیگ برتر برای نیم فصل دوم به گوش می رســد. 
یکی از این شایعات به استقلال برمی گشت و حتی سرپرست باشگاه 
پرسپولیس هم اعلام کرد اگر استقلالی ها این بازیکن را بخواهند، 
با آنها مذاکــره خواهد کرد. با این حال دیروز امیرحســین فتحی، 
مدیرعامل استقلال این شــایعه را رد کرد: »منشا اصلا در لیست ما 
نبوده و در مورد این موضوع صحبتی نداریم. جذب مهاجم در اولویت 

برنامه ماست اما باید بازیکنی در حد 
نام باشگاه اســتقلال جذب کنیم.« 
بعد از این که با این صحبت های فتحی 
پروژه پیوســتن منشــا به استقلال 
به طورکلی کنسل شد، پای تیم های 
دیگر هم وســط آمد. از نفت آبادان تا 
ذوب آهن و پدیده؛ تیم هایی هستند 
که گفته می شــود خواهان گادوین 
منشا شده اند. البته نکته اینجاست که 
پرسپولیسی ها نمی خواهند مجانی 
رضایتنامه مهاجم خود را صادر کنند 
و هر تیمی خواهان این بازیکن اســت، باید پولــی را پرداخت کند. 
گفته می شود سرخپوشان در واکنش به پیشنهاد ذوب آهن از آنها 
درخواست معاوضه منشا با محمدرضا حسینی را داده اند؛ موضوعی 
که منصوریان به هیچ عنوان موافقش نیست. از سوی دیگر یحیی 
گل محمدی، ســرمربی پدیده هم به شــایعه جذب منشا این طور 
واکنش نشان داده است: »در خصوص منشا من صحبتی با باشگاه 
نداشته ام و تازه یکشــنبه فهرستم را به باشــگاه می دهم. بازیکن 

متوسط و جوان در این برهه گرهی از کار ما باز نمی کند.«

درخشش»خانهبرنارداآلبا«دریکروزنامهاسپانیایی
وقتی همه تیم ها مشتری مهاجم مازاد پرسپولیس شدند!
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